

# S.K.H. LI PING SECONDARY SCHOOL

聖公會李炳中學

## 中一自行分配學位申請須知

### 交表日期：

二零二三年一月三日至一月十七日

### 交表時間：

星期一至星期六：上午 8:30 - 下午 5:30

### 填表須知：

必須用藍色或黑色原子筆填寫教育局中一自行分配學位申請表內供家長填寫一欄。

### 報名表格：

於申請期間親臨本校索取表格或於本校網頁 <http://liping.edu.hk/> 下載。

### 自行分配學額：40 名

### 收生準則：

(1) 學業 (35%)及操行表現 (35%)  
申請人須中、英、數及操行良好。

(2) 面試表現 (30%)  
面試會以小組或個別會見形式進行，以瞭解學生在語文、常識、社交及生活技能等範疇的水平。

### 面試日期：

2023 年 3 月 4 日 (星期六)

所有申請者皆會獲得邀請參與面試，本校將會以書面通知所有申請人面試時間。

如天文台發出黑色或紅色暴雨警告或 8 號風球而教育局宣佈停課，面試日期將順延至 2023 年 3 月 11 日(星期六)。

### 報名時須呈交文件：

- (1) 本校自行分配學位報名表
- (2) 教育局中一自行收生報名表格 (校方會在申請表的家長存根上蓋印後把存根交回家長)
- (3) 小五全年及小六上學期成績表副本各一份
- (4) 其他資料 (如課外活動、服務、獎項等文件)
- (5) 回郵信封兩個連郵票

### 取錄結果：

按教育局指引，成功申請本校的自行分配學位的學生，將於 2023 年 3 月 31 日獲得本校電話通知及發出的《自行分配學位正取生》通知書，而派位的最終結果將由教育局於 2023 年 7 月 11 日正式公布，敬請家長留意。

### 備註：

- (1) 不須要遞交小學推薦信
- (2) 根據《個人資料〔私隱〕條例》，家長/監護人有權要求查閱及更正其申請內所提供的個人資料。
- (3) 家長/監護人於報名表內所提供的個人資料，只作「是次申請學位」用途。如遇實際需要，本校會按政府有關部門（如教育局等）要求轉交表格內資料。
- (4) 整個分配學位程序完結後，如申請者不獲取錄，其報名表將被銷毀。

### 學校資料：

地 址：荃灣和宜合道 450 號  
450 Wo Yi Hop Road, Tsuen Wan, N.T.  
電 話：2423 8806  
傳 真：2485 0734  
網 址：<http://liping.edu.hk/>

## S.K.H. LI PING SECONDARY SCHOOL

### Notes on Application for Secondary One Discretionary Places (2023-2024)

#### **Application period**

03/01/2023 – 17/01/2023 (both dates inclusive)  
Monday to Saturday: 8:30 a.m. - 5:30 p.m.

#### **Application procedure**

The application form can be obtained via one of the following ways:

- (1) In person  
Monday to Friday: 9:00 a.m. - 5:00 p.m.  
Saturday: 9:00 a.m. – 12:00 noon
- (2) Download from the school webpage (<https://liping.edu.hk>)

**Number of Secondary one discretionary places:** 40

#### **Admission criteria and weightings**

- (1) Academic performance (35%) and Conduct (35%)  
Good grades in Chinese, English, Mathematics and Conduct.
- (2) Performance in interview (30%)  
The interview will be conducted both in groups or individually to assess students' language proficiency, social skills and so on.

#### **Interview**

All applicants will be invited to attend an interview held on 4<sup>th</sup> March 2023 (Saturday) and they will receive notification letters issued by our school. In case a red/black rainstorm warning signal is issued or Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 or above is hoisted on 4<sup>th</sup> March 2023 (Saturday), the admission interview will be postponed until 11<sup>th</sup> March 2023 (Saturday).

#### **Documents to be submitted**

- (1) School application form;
- (2) EDB's *Application Form for S1 Discretionary Places*; \*
- (3) Photocopies of all P.5 and P.6 half-yearly school reports;
- (4) Photocopies of supporting documents on participation and performance in extra-curricular activities, certificates and awards;
- (5) Two self-addressed envelopes affixed with sufficient postages.

\* The form has to be filled out with a **blue or black** ball pen, while the parent slip will be stamped and returned to parents.

#### **Application results**

According to EDB's instructions, we will notify successful DP applicants by mail and phone on 31<sup>st</sup> March 2023. The finalized results will be released by EDB on 11<sup>th</sup> July 2023.

#### **Remarks**

- (1) Recommendation letter from the headmaster or the primary school is not required.
- (2) In accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance, parents/guardians have the right to access and correct the personal data on the application form and other submitted documents.
- (3) The application forms will be archived in our school for records and other education-related purposes. The information on the form may be provided to government departments (such as the Education Bureau, etc.) on request.
- (4) All personal data will be destroyed if the application was unsuccessful.

#### **School information**

**Address:** 450 Wo Yi Hop Road, Tsuen Wan, N.T.  
**Tel:** 2423 8806

**Website:** <https://liping.edu.hk>  
**Fax:** 2485 0734